

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MARCH 8, 1984

(5)

[Text]

The Standing Senate Committee on Agriculture, Fisheries and Forestry met this day at 10:00 a.m., the Chairman, the Honourable Senator Herbert O. Sparrow, presiding.

Present: The Honourable Senators Bonnell, Le Moyne, Marshall and Sparrow. (4)

Present but not of the Committee: The Honourable Senator Anderson.

In attendance: Ms. Sally Rutherford, Assistant Director of Research for the Committee; Mrs. Lynne Myers and Mr. Len Christie, Research Officers, Library of Parliament.

Witness:

Dr. Don Rennie, Chairman, Department of Soil Science, University of Saskatchewan.

The Committee resumed the examination of the subject-matter of soil and water conservation throughout Canada.

The witness made a statement, projected slides in explanation of the matter being discussed and answered questions.

On motion by the Honourable Senator Bonnell, it was agreed,—That the graphs shown during the slide projection be printed as an appendix to this day's proceedings. (*See "Appendix 2-A"*).

At 11:35 a.m. the Committee adjourned until 9:30 a.m. on Thursday, March 15, 1984.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Denis Bouffard

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 8 MARS 1984

(5)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent de l'agriculture, des pêches et des forêts se réunit aujourd'hui à 10 heures sous la présidence de l'honorable sénateur Herbert O. Sparrow (président).

Présents: Les honorables sénateurs Bonnell, Le Moyne, Marshall et Sparrow. (4)

Présent mais ne faisant pas partie du Comité: L'honorable sénateur Anderson.

Aussi présents: M^{me} Sally Rutherford, directrice adjointe de la recherche pour le Comité; M^{me} Lynne Myers et M. Len Christie, chargés de recherches, Bibliothèque du Parlement.

Témoin:

M. Ron Rennie, Directeur, Département des sciences des sols, Université de la Saskatchewan.

Le Comité reprend l'étude de la question de la conservation des sols et de l'eau au Canada.

Le témoin fait une déclaration, offre des explications sur le sujet à l'aide de diapositives et répond aux questions.

Sur motion de l'honorable sénateur Bonnell, il est décidé,— Que les graphiques exhibés lors de la projection de diapositives figurent en annexe aux délibérations de ce jour. (*Voir «Annexe 2-A»*).

A 11 h 35, le Comité suspend ses travaux jusqu'à 9 h 30 le jeudi 15 mars 1984.

ATTESTÉ: